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Närvarande: Kenth Lindell, Paul Jansson, Jan Elmqvist, Charina Oscarsson, Mats Wallin, 

Håkan Juneberg, Anna Nyström 
 

1. Ordföranden hälsade alla välkomna. 

2. Föregående protokoll 

Barbro Holgersson och Charina Oscarsson har bekräftat kioskansvaret under 2011.  

3. Inkomna skrivelser 

a. Sponsorgruppen har lämnat förslag till sponsorprogram för 2011. De flesta 

närvarande hade inte läst igenom programmet så diskussionerna fick 

bordläggas. 

4. Ekonomi 

Det ekonomiska slutresultatet för 2010 blev 3700 kr att jämföra med -35800 kr för 

2009. Kassabehållningen ökade från 40000 kr till 56000 kr. 

5. Gamla IP och Dampevallen 

Anna har haft kontakter med Kalmar kommun om vaktmästare för 2011. Inga beslut 

har meddelats från kommunen än. 

Paul J kollar med byggfirmor om det finns uttjänta byggbodar att sätta upp vid Gamla 

IP istället för den befintliga byggnaden. 

Bevattningssystemet (pumphuset) måste gås igenom för inför säsongen för att se vad 

som måste göras för att bevattningen ska fungera. En koppling som hann frysa måste 

också bytas ut. 

Jan Elmqvist ska kontakta Robert Engdahl om resultatet av ev. sponsring av material 

till energisparåtgärder. 

6. Lotterier 

Lotter från Sportlotteriet har kommit och bör delas ut snarast. 

7. Seniorlagen 

Seniorlaget tränar på Åbyvallen under vintern. 

8. Ungdomssektionen 

För närvarande finns ca 20 st. 03/04-spelare. 2 lag kommer att anmälas till Hossmo-

ligan under 2011. Det finns intresse att starta upp ett 05/06-lag, Håkan J kollar med 

Katrin och Jocke B. 

9. Övriga frågor 

a. RIK fyller 90 år under 2012. Diskussioner om att trycka upp en almanacka för 

2012 till försäljning.  

10. Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

Vid protokollet 
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